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                    660000  rrookkoovv  oodd  pprrvveejj  ppííssoommnneejj  
                                                                zzmmiieennkkyy  oobbccee  KKaavveeččaannyy
    
     V tomto roku  si pripomenieme 600 rokov od prvého zapísania  názvu našej obce.    
V priebehu storočí sa názov obce postupne vyvinul z Kalachyan cez Kewechen, 
Kawacsan, Kavocsán, Kawočany, Kavecsán až k dnešnému pomenovaniu Kavečany, 
ktoré sa používa od r. 1906. Prvá písomná zmienka o obci Kavečany pochádza z roku 
1423. S týmto pojmom sa mnohokrát  stretávame vo väčšine obcí na uvítacích 
tabuliach, ako je to aj v našom prípade. Táto zmienka však neznamená, že dedina 
predtým neexistovala. Bola už oveľa skôr, len sa nezachovala staršia listina, v ktorej by 
bol zaznamenaný názov našej obce.   

      
      NN  OO  VV  II  NN  KK  YY      ZZ      MM  AA  TT  EE  RR  SS  KK  EE  JJ     ŠŠ  KK  OO  LL  YY

Milí občania, milí čitatelia. 
Teším sa, že aj touto cestou Vám môžeme priniesť novinky z nášho školského života. Materská škola nie je len budova 
s oknami a dverami, ale je to miesto, kde sa stretávajú učitelia, zamestnanci školy, deti a ich rodičia, miesto, kde to žije 
a kde každý deň vznikajú nové príbehy, kamarátstva a nové zážitky. Pri koncoročnom hodnotení školského roka sme 
zhodnotili, že naša škola opäť pripravila a uskutočnila množstvo aktivít. Stále sa v nej niečo deje. Naposledy sme sa k 
Vám prihovárali na jar, a odvtedy sa toho udialo opäť dosť...
Zorganizovali sme exkurziu do environmentálneho centra, počas ktorej sa deti dozvedeli, aké sú správne zásady 
triedenia odpadov, ako je naša krajina znečistená odpadmi i ako sa dá odpad premieňať na energiu a teplo. Po 
celoročnom zbere papiera sa nám podarilo vyhrať 1. miesto za množstvo vyzbieraného papiera v prepočte na jedného 
žiaka školy. A to i vďaka Vám milí občania.
Spolupracovali sme s knižnicou, CPPPaP, ZŠ Polianska 1, ktorá pre naše deti, budúcich prvákov zorganizovala tri 
popoludnia Dňa otvorených dverí.
Deťom sme ponúkli možnosť zoznámiť sa s profesiami, kde spoznali prácu farmára, včelára, psovoda so psom Maxom 
i sokoliara, ktorý formou zážitkového predstavenia priblížil život a zaujímavosti o dravcoch, sovách a predviedol ich  
priamo pri areály školy.
Obohacovali sme výchovu a vzdelávanie o rozmer kognitívneho poznávania a prežívania života v našej obci. Okrem 
Fašiangového sprievodu po obci sme oslávili aj Rusadľe. Chlapci zabezpečili strom pre dievčatá, dievčatá pre chlapcov 
napiekli koláče a mašľami vyzdobili Máj, ktorý robil radosť nie len deťom, ale určite aj Vám milí občania.
V oblasti zdravia, či túžbe detí po pohybe a rozvíjaní pohybového aparátu sme denne realizovali ranné zdravotné 
cvičenia zamerané na celostné rozvíjanie pohybového aparátu detí. Zapojili sme sa do projektu Pokladovka 
bosonôžková, kde  najkomplexnejšie boli rozvíjané psychomotorické kompetencie detí rôznorodými praktickými 
činnosťami, pohybovými relaxačnými cvičeniami, ktoré boli zamerané na ploché nôžky. V rámci osláv MDD  sme 
zorganizovali Olympiádu na multifunkčnom ihrisku, kde si deti mohli zašportovať do sýtosti. Pravidelné turistické 
vychádzky s pozorovaním okolia tiež prispievali ku telesnému rozvoju detí.
Navštívili sme Botanickú záhradu, kde mohli pozorovať premenu a rôznorodosť exotických motýľov, ako aj zaujímavú 
expozíciu rastlín. Naša MŠ sa počas celého roka aktívne zapájala do rôznych projektov a súťaží  matematická 
olympiáda, výtvarné a spevácke súťaže a projekty s enviromentálnou problematikou. 
Veľká vďaka patrí rodičom za ich ústretovosť, ochotu a dobrú spoluprácu počas celého roka. NNiieeččoo  oo  hhrraaddee  SSookkooľľ

Archeologické výskumy svedčia o tom, že hrad Sokoľ nebol žiadnym 
malým „hrádkom“, ale skutočne opevneným feudálnym sídlom. O 
samotnom hrade a jeho panstve sa zachovalo niekoľko starších listín, 
no nikde v nich neboli menované dediny, ktoré boli jeho súčasťou. 
Panstvo Sokoľ zhruba od 13. storočia menilo svojich majiteľov, 
prechádzalo z kráľovských rúk do rúk mnohých šľachticov podľa ich 
zásluh a vernosti kráľovskej korune. Kráľ svoje majetky často 
zamieňal, daroval za zásluhy svojím verným šľachticom, ale aj často 
odňal späť. Takto prešli majetky napr. z rúk kráľa Žigmunda do držby 
magistra Rajnolda, Omodejovcov, znova do rúk kráľa, potom 
Drugethovcom, neskôr do majetku Budislava, Bebekovcom a 
nakoniec pánom z Pavloviec tzv. Palóczyovcom.

Prvá písomná zmienka je označenie najstaršieho písomného dokladu o určitej obci, meste, hrade a pod. Prvá 
písomná zmienka je takmer vždy iba dátumom ante quem, lebo okrem výnimiek, kedy je v písomnom doklade priamo 
zmienené založenie sledovaného objektu spravidla dokladá iba to, že tento objekt už existoval. 
Historici, ktorí sa zaoberajú stredovekými dejinami zistili z archívov, že budovať obec Kavečany začal hradný pán 
Sokoľa, magister Budislav, už v 14. storočí. Usadzoval tu sedliakov z dedín: Sokoľ, Malá Vieska, Tepličany a 
Kostoľany, ktoré prináležali hradu Sokoľ. V budovaní osady neskôr známej ako Kavečany zašiel až na košické 
územie. Košice rozšírili hranice svojich medzí 6. februára 1347 a dostali sa do bezprostredného susedstva s územím 
hradného panstva Sokoľ. Tak prepukol dlhý hraničný spor medzi Sokoľom a Košicami o obec Kavečany. Spor trval 17 
rokov a vyriešil sa súdom v r. 1364, kde sudca Kráľovskej kúrie nariadil obchôdzku hraničných kopcov a znakov na 
stromoch. Obchádzka sa pridržala metácie Vyšných Košíc z roku 1261. Hradný pán Sokoľa sa nedal rušiť v budovaní 
obce ani súdnymi protestmi a zákazmi a nechcel sa podriadiť rozsudku z. r. 1364. Tak ako on, ani neskorší kasteláni 
si neprestali robiť nárok na svoju osadu a na poddanské dávky od svojich usadlíkov.   

Dňa 14.06.2023 sa v kultúrnom dome uskutočnila slávnostná 
rozlúčka s predškolákmi. 
Všetky deti na rozlúčke vystúpili s pekným programom, ktorým 
potešili svojich rodičov, súrodencov, starých rodičov a 
známych. Odovzdali sme im osvedčenie o ukončení 
predprimárneho vzdelávania a malú pozornosť so školskými 
potrebami, ktorá potešila každého budúceho prváka. To 
všetko sa skončilo diskotékou a pohostením. Pätnástim 
budúcim prvákom želáme ešte raz veľa úspechov v škole a 
radosť z učenia.
  Mgr. Agáta Šemráková, riaditeľka MŠ
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                                TTuu  ssmmee  ssaa  ddoossttaallii  kk  nnaaššeejj  lliiss nnee..
V roku 1423 došlo k zásadnej zmene, kedy kráľ Žigmund udelil hradné panstvo 
Sokoľ Bebekovcom so všetkými jeho výsadami, dedinami, územiami, právami, 
právomocami, mýtami, pôdami obrábanými i neobrábanými, lúkami, vinicami, 
lesmi, hájmi, vodami, rybníkmi, mlynmi atď. v ich starých a skutočných hraniciach 
a v takom rozsahu, ako keď patrili kráľovskému Majestátu.
Kráľ Žigmund okrem toho, že vymenil hrad Sokoľ so všetkými prináležitosťami s 
Jánom Bebekom z Plešivca za hrad Hrušov, oddelil Kavečany od hradu Sokoľ a 
následne ich daroval Košiciam 28. októbra 1423. Kavečany tak boli uvedené do 
držby Košíc jasovským konventom 24. novembra 1423. A práve tu sa dostávame k 
našej listine. V tomto dokumente, vydanom uhorskou kráľovskou kanceláriou, sa 
prvýkrát stretávame so zápisom názvu obce Kavečany, kde sa spomínajú ako 
vyvinutá dedina. Tento dokument je uložený v Maďarskom krajinskom archíve 

(Magyar Országos Levéltár) v Budapešti. V tomto dokumente sa tiež dozvedáme akými titulmi v tom čase kráľ 
disponoval: kráľ Ríma, Uhorska, Čiech, Chorvátska, Dalmácie atď. Slovensko tam nie je, keďže v tomto období 
neexistovalo, bolo súčasťou Uhorska. 

              NNiieeččoo  oo  kkrrááľľoovvii  ŽŽiiggmmuunnddoovvii,,  kkttoorrýý  zzaappííssaall  KKaavveeččaannyy  
                                                ddoo  hhiissttoorriicckkýýcchh  ddookkuummeennttoovv

Žigmund Luxemburský (13681437) bol päťdesiat rokov kráľom. 
Obdobie vlády uhorského kráľa Žigmunda Luxemburského bolo 
poznamenané výraznou modernizačnou stavebnou aktivitou v 
meste obdobia vrcholového stredoveku. Podporoval aj výstavbu 
Dómu svätej Alžbety venovaním polovice výnosov košického 
tridsiatku. Za jeho vlády prekvitali košické remeslá a obchod. 
Domácim obchodníkom zaručil voľný pohyb po krajine a 
mešťanom zaručoval právo súdu pred svojím richtárom. Menej sa 
mu darilo vo vojenských výpravách, kde musel bojovať proti 
rôznym nepriateľom: proti osmanským Turkom, viacerým 
uhorským magnátom, proti Vladislavovi II. z Poľska, proti 
Ladislavovi Neapolskému, proti husitom a aj opakovane proti 
Benátkam.
Bol veľký podporovateľ slobodných kráľovských miest, napokon podľahol tlaku mesta Košice, ktoré mu financovalo 
vojenské aktivity a svoj dlh voči mestu splatil 1.novembra 1429 darovaním panstva Sokoľ. Pánom z Pavloviec 
namiesto hradu Sokoľ poskytol panstvo Sárospatak.
Mesto Košice, keď získalo panstvo Sokoľ, tak dalo hrad zbúrať a obce, ktoré prináležali ešte hradu Sokoľ sa stali 
pevnou súčasťou majetkového vlastníctva mesta Košice až do konca zrušenia poddanstva. 

        FF  UU  TT  BB  AA  LL      VV      KK  AA  VV  EE  ČČ  AA  NN  OO  CC  HH
     TJ Mladosť Kavečany v súťažnom ročníku 20232024 nezaregistrovala futbalové mužstvo do ligovej súťaže a 
z tohto dôvodu sa ligové futbalové zápasy minimálne v ročníku 20232024 v Kavečanoch neuskutočnia.
Nie je to pozitívna správa, ak berieme do úvahy, že v mesiaci júl 2022 sme v Kavečanoch oslavovali 50. výročie 
založenia Telovýchovnej jednoty Mladosť Kavečany a s tým súvisiaci začiatok ligovej futbalovej histórie v 
Kavečanoch.
Podobné obdobie sme zažívali aj v rokoch 2006 až 2013, kedy sa v Kavečanoch tiež nehral ligový futbal.
Táto situácia okolo kavečianskeho futbalu neteší nikoho z nás a v súčasnom období hľadáme spôsoby ako 
opätovne prinavrátiť ligový futbal do Kavečian.
Telovýchovná jednota Mladosť Kavečany, bude aj naďalej zabezpečovať starostlivosť o športový areál v 
Kavečanoch, ktorý je aj naďalej v plnej dispozícii pre obyvateľov Kavečian, ktorí môžu bezplatne využívať 
futbalové trávnaté ihrisko, multifunkčné ihrisko a workoutové ihrisko a po dohode aj prístrešok a futbalové šatne.
       

            MM  AA  TT  EE  RR  SS  KK  ÁÁ      ŠŠ  KK  OO  LL  AA      VV      KK  AA  VV  EE  ČČ  AA  NN  OO  CC  HH
   Miestny úrad v Kavečanoch v spolupráci s Rodičovským združením pri Materskej škole v Kavečanoch a 
vedením materskej školy v Kavečanoch začali s projektom stavebných úprav budovy materskej školy v 
Kavečanoch. Prioritným zámerom sú stavebné úpravy exteriérovej terasy za účelom vytvorenia miestnosti pre 
aktívny oddych detí v Materskej škole s celoročným využitím. Týmito stavebnými úpravami dôjde k rozšíreniu 
funkčných priestorov samotnej materskej školy a k zlepšeniu podmienok pre trávenie času pre deti v materskej 
škole na vykonávanie športových aktivít a telesnej výchovy. Realizáciou prestavby súčasného prístrešku bude 
splnená funkčno – dispozičná požiadavka na celoročné efektívne využitie tohto priestoru. Zároveň sa esteticky a 
vizuálne zlepší celkový vzhľad budovy materskej školy a hlavne 
dôjde k celkovému zlepšeniu hygienických a prevádzkových podmienok materskej školy v Kavečanoch.
Za týmto účelom bola spracovaná projektová dokumentácia a zabezpečené vyjadrenia dotknutých orgánov 
štátnej správy, pričom bola podaná žiadosť na stavebnom úrade o vydanie stavebného povolenia.
Po vydaní stavebného povolenia a nadobudnutí jeho právoplatnosti sa v Materskej škole začnú stavebné práce, 
súvisiace s realizáciou projektového zámeru.

        PP  RR  II  PP  RR  AA  VV  OO  VV  AA  NN  ÉÉ      PP  OO  DD  UU  JJ  AA  TT  II  AA
   Miestny úrad MČ Košice – Kavečany v spolupráci so záujmovými združeniami pôsobiacimi na území MČ 
Košice – Kavečany, majú v záujme aj v tomto roku zorganizovať podujatie ,, Zóna bez peňazí“, ktorá sa uskutoční 
v mesiaci november. 
Ďalším pripravovaným už tradičným podujatím je Deň seniorov, ktorý sa taktiež uskutoční v mesiaci október 2023.
Tiež máme v záujme zorganizovať v mesiaci november 2023 podujatie, ktoré je nám známe pod 
názvom ,,Ondrejovská zabíjačka“, ktoré bude spojené s pripomenutím si 600. výročia prvej písomnej zmienky 
obce Kavečany.
V predvianočnom období sú v Penzióne pod Hrešnou plánované vianočné trhy.
O presnom termíne pripravovaných podujatí Vás budeme vopred informovať prostredníctvom obecného rozhlasu, 
webovej stránky a mobilnej aplikácie Kavečany.

JUDr. Martin Balčík, starosta
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stránke športovej alebo organizačnej.
Všetkým maratónskym bežcom, ktorí sa zúčastnili hlavného behu, bola darovaná pamätná medaila, ktorá bola pre 
tento účel osobitne navrhnutá a vyrobená.  
Ďakujem všetkým dobrovoľníkom, ktorí boli aktívni pri občerstvovacích staniciach alebo iným spôsobom pomohli pri 
organizácii 33. ročníka Malého kavečianskeho maratónu. 
V neposlednom rade moje poďakovanie patrí sponzorom podujatia, ktorými boli: KOŠICKÝ SAMOSPRÁVNY KRAJ, 
URBARIÁT KAVEČANY, pozemkové spoločenstvo, HOTEL SLÁVIA, s.r.o., CESTY KOŠICE s.r.o., CORTEC s.r.o., 
OBČIANSKE ZDRUŽENIE NA HORKE, K  MOTO, s.r.o., ENERGO CONTROL, s.r.o., REPROCENTRUM, s.r.o., 
CUKRÁREŇ SLADKÝ DOMOV, PENZIÓN POD HREŠNOU, T & V s.r.o. – CHATA HREŠNA.

Peter Buc, Košice    

                         JJ  AA  RR  NN  ÉÉ      UU  PP  RR  AA  TT  OO  VV  AA  NN  II  EE      KK  AA  VV  EE  ČČ  II  AA  NN      
     V MČ Košice  Kavečany v spolupráci so spoločnosťou Kosit, a.s., sa aj tohto roku dňa 22.04.2023 uskutočnila 
akcia ,, Jarné upratovanie Kavečian“.
Spoločnosť Kosit, a.s. vyčlenila pre túto akciu finančnú podporu vo výške 500, Eur určenú na materiálno – technické 
zabezpečenie jarného upratovania, t. j. dovoz a vývoz kontajnera, pracovné pomôcky a vrecia, do ktorých bol odpad 
zbieraný.
Počas jarného upratovania dobrovoľníci čistili od odpadkov okolie cesty do Kavečian od autobusovej zástavky Vitalina a 
okolie cesty smerom do ZOO. Tiež boli od odpadkov vypratané lokality ,,Rožok“ a okolie cesty do Kostolian.
Vo všeobecnosti môžeme povedať, že Kavečany a ich okolie nebolo vážnym spôsobom znečistené. Pravidelný odvoz 
komunálneho odpadu a pravidelné mesačné zvozy veľkokapacitných kontajnerov vytvárajú predpoklady, že 
vyprodukovaný odpad je regulovaný, pravidelne likvidovaný a obyvatelia Kavečian dbajú na čistotou svojho okolia.
Čo sa týka čistoty a životného prostredia v Kavečanoch a ich okolí je stále čo zlepšovať. 
Po nedávnych skúsenostiach by som rád vyzval obyvateľov Kavečian, aby neznečisťovali miestny potok, ktorý preteká 
našou obcou. V poslednom období sa stretávame s ojedinelými, ale pravidelnými intenzívnymi búrkami, počas ktorých 
sa koryto miestneho potoka zavodní prívalovými dažďami a voda berie so sebou všetky nečistoty ako sú zemina, 
konáre, rôzne druhy komunálneho odpadu, stavebného odpadu a pod, čo spôsobuje upchávanie dažďových 
kanalizačných skruží /rúr/, ktoré sú osadené pri futbalovom ihrisku v Kavečanoch. V dôsledku ich upchatia si voda hľadá 
cestu a všetky nečistoty vyplavuje na futbalové ihrisko. Samozrejme tento odpad spôsobil upchatie dažďových 
kanalizačných rúr, ich zanesenie rôznymi naplaveninami a odpadom, pričom bolo nevyhnutné zabezpečiť ich vyčistenie 
a spriechodnenie. Pri týchto prácach nám asistovala aj Východoslovenská vodárenská spoločnosť. Odstraňovanie 
odpadov z rúr, ich vyčistenie a spriechodnenie úplne upchatých rúr dažďovej kanalizácie je veľmi prácna a nákladná 
záležitosť. Preto ešte raz prosím a zároveň aj žiadam obyvateľov Kavečian, aby rešpektovali aj tento aspekt nášho 
spoločného života. Neznečisťujme si naše okolie, pretože skôr alebo neskôr nás všetko nezodpovedné konanie 
dobehne a odstraňovanie následkov znečisťovania je, ako som už spomínal, veľmi drahé a veľmi prácne. Ďakujem za 
pochopenie.
Ako starosta MČ Košice – Kavečany, ďakujem všetkým dobrovoľníkom, ktorí sa zapojili do Jarného upratovania 
Kavečian, t. j. členom poľovníckeho združenia HRADOVA, zamestnancom miestneho úradu, ale i všetkým ďalším 
dobrovoľníkom, ktorí obetovali kúsok svojho voľného času a prispeli k tomu, aby sa nám v Kavečanoch žilo čistejšie a 
príjemnejšie.

                                   JUDr. Martin Balčík, starosta
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                      DD  EE  ŇŇ    MM  AA  TT  II  EE  KK
    Tradične druhá májová nedeľa je venovaná dňu matiek. V tomto roku Deň  matiek 
pripadol na  14.05.2023. Milým pripomenutím tohto sviatku bolo, že poslanci miestneho 
zastupiteľstva v Kavečanoch potešili ženy – matky, aby si tak uctili mamy, babky, prababky, 
ktoré spoločnosti odovzdávali a odovzdávajú dôležité hodnoty a ktorých poslanie je pre 
spoločnosť nezastupiteľné a nenahraditeľné.     

            PP  RR  II  VV  ÍÍ  TT  AA  NN  II  EE      DD  EE  TT  ÍÍ  
    Aj tento rok sme si považovali za povinnosť prejaviť úctu voči 
rodičom a ich novonarodeným deťom. Preto sme pripravili pre deti 
narodené v rokoch 2022 – 2023 darčekové balenia, a v mesiaci 
jún 2023 sme ich odovzdali rodičom. V darčekových baleniach boli 
veci praktického významu, ktoré rodičia vedia veľmi konkrétne a 
veľmi prakticky využiť pre potreby svojich detí.  
Z pohľadu samosprávy je to veľmi príjemný pocit, že mladí ľudia 
majú záujem zostať v Kavečanoch a založiť si tu svoje vlastné 
rodiny.
Povinnosťou zástupcov občianskej spoločnosti je vytvárať  
predpoklady a možnosti pre zdravý rozvoj detí.
Výchova a starostlivosť o deti prináša mnohé odriekania, veľkú dávku trpezlivosti, veľa fyzickej i psychickej námahy, 
avšak rodičovstvo prináša aj pocit šťastia, pocit splnených túžob a pocit naplnenia zmyslu života.
Želám si, aby rodičia boli spokojní a vedomí si toho, že dieťa v rodine je bezpodmienečne tou najvyššou morálnou, 
spoločenskou a ľudskou hodnotou.

JUDr. Martin Balčík, starosta
DD  EE  ŇŇ      DD  EE  TT  ÍÍ      AA    ŠŠ  PP  OO  RR  TT  OO  VV  ÝÝ      DD  EE  ŇŇ      OO  BB  CC  EE

    Dňa 03.06.2023 sa v športovom areáli v Kavečanoch už tradične uskutočnilo športovo  spoločenské popoludnie 
pod názvom Deň detí a športový deň obce.
Pre športovcov bol pripravený futbalový a basketbalový turnaj, kde si mohli svoje športové kvality zmerať všetci, ktorí 
sa do turnajov zaregistrovali.
Následne už dostali priestor aj naše deti, pre ktoré bol pripravený bohatý program ako detské športové súťaže za 
hodnotné ceny z detského bazáru, maľovanie na tvár, jazda na koni a nafukovacie atrakcie. 
Program Dňa detí bol spestrený aj ukážkami práce psov kynologickej záchranne jednotky. 
Ďalej boli pripravené rôzne súťaže športovej zručnosti, kde si každý kto chcel mohol zmerať svoje sily v preťahovaní 
lanom, pretláčanie rukou, zdvihy na hrazde alebo v iných športových disciplínach a zručnostiach.
Poľovníci z poľovníckeho združenia Hradova sa postarali o guláš, ktorý bol ako vždy veľmi chutný a potešil naše 
chuťové poháriky.
K vydarenej akcii prispela dobrá hudba v podaní DJ Matúša a samozrejme dobrá nálada.
Ďakujem poslancom miestneho zastupiteľstva, Telovýchovnej jednote Mladosť Kavečany, Poľovníckemu združeniu 
Hradová, všetkým sponzorom a dobrovoľníkom, ktorí prispeli svojou mierou k vydarenému podujatiu.

           JUDr. Martin Balčík, starosta

      33  33..    RR  OO  ČČ  NN  ÍÍ  KK      MM  AA  LL  ÉÉ  HH  OO      KK  AA  VV  EE  ČČ  II  AA  NN  SS  KK  EE  HH  OO      MM  AA  RR  AA  TT  ÓÓ  NN  UU
     Aj v tomto kalendárnom roku sa v tradičnom čase, teda v prvú augustovú nedeľu, dňa 06.08.2023 v Kavečanoch 
konal 33. ročník Malého kavečianskeho maratónu. Malý kavečiansky maratón patrí medzi najťažšie európske 
polmaratóny, keďže trať polmaratónu má značne kopcovitý profil.
V konkurencii 96. štartujúcich v hlavnej súťaži na 21,1 km členitej trati sa absolútnym víťazom v kategórii mužov stal 
Elasri Abderrahim z Team Elasri Chorzow z Poľska s časom 1:13:39.  Na 2. mieste skončil Jozef Urban, bežec pôvodom 
z Kavečian, z URBAN Running Team Košice v čase 1:17:35 a na 3. mieste dobehol Imrich Pastor z Cassovia running 
team Košice v čase 1:18:39. 
V kategórii žien sa absolútnou víťazkou stala Petra Pástorová z Maras teamu s časom 1:31:08. Na 2. mieste sa 
umiestnila Panna Zákányi z DVTK Maďarsko v čase 1:33:52 a na 3. mieste skončila Katarína Labašová z VKM  
Víkendový kilometrovník Košice v čase 1:37:15.
Malého kavečianskeho marotónu sa zúčastnili aj domáci bežci a to Jozef Vronč, Anton Záhorák, Jaroslav Tomko a 
Tomáš Orság. Všetci kavečiansky bežci zvládli náročnú trať a v cieli sme sa spoločne s nimi mohli tešiť z ich športového 
úspechu.
V cieli bol absolútny víťaz ocenený aj víťazným vencom. Veniec víťazovi odovzdali v ľudových krojoch dievčatá z 
Kavečian Lea Balčíková a Barborka Balčíková. Hlavným rozhodcom podujatia bol Peter Buc a moderovanie podujatia 
mal pod patronátom Viktor Fotul. Riaditeľom pretekov bol Jozef Medvec, predsedníctvo organizačného výboru patrilo 
Michalovi Bradovkovi a Marianne Fedičovej. Zdravotnícku službu zabezpečovala MUDr. Alena Balčíková. 
Celé zázemie pre toto podujatie bolo vytvorené v miestnom športovom areáli. K tomu boli vytvorené dobré podmienky 
pre všetkých maratónskych bežcov. Štart maratónu bol z ulice K ihrisku od futbalových šatní. Maratónci bežali po 
zrekonštruovanej ulici K ihrisku. Ulica K ihrisku nie je takou frekventovanou ulicou a nevznikali na nej žiadne kolízne 
dopravné situácie. Organizátori sa mohli venovať svojej práci a nemuseli popri všetkých povinnostiach riešiť hustú 
dopravnú premávku. 
Pre detské kategórie bol vytvorený na futbalovom ihrisku atletický ovál, kde deti súťažili v štrnástich kategóriách. Deti aj 
rodičia sa cítili bezpečne a mohli sa sústrediť na súťaženie a povzbudzovanie bez ďalších rušivých momentov.
Nižšia účasť v detských súťažných kategóriách bola ovplyvnená daždivým a veterným počasím, ktoré v podstate 
pretrvávalo počas celého maratónskeho podujatia.
V porovnaní s minulým rokom sa hlavného maratónskeho behu zúčastnilo o 28 maratóncov viac a myslím si, že aj 
napriek  nie  práve  ideálnemu  počasiu, 33. ročník Malého kavečianskeho maratónu hodnotíme veľmi pozitívne, či už po 


